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朝陽科技大學
093學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	1522
	Course Number
	1522

	授課教師
	李慧芳
	instructor
	LEE,HUI FANG

	中文課名
	大腦潛能與視覺設計
	Course Name
	Brain Potentiality & Visual Design

	開課單位
	視覺傳達設計系(四日)三A
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	1.引導學生學習潛能開發與腦波之相關知識。

2.以腦波測試與回饋系統協助學生對自己大腦運作特質的了解，並能找到增進其潛在效能的方法

   以上述為基礎進行視覺作品設計，成果以能促進個人腦波之良好運作為目標。
	Objectives
	1.Introducing the background knowledge of Brain wave research and potentiality development

2.Using the brainwave feedback system to assist students to explore their brain functioning characteristics. And    be able to develop the ability to free themselves among different thinking modes.



	教材
	自編
	Teaching Materials
	 

	成績評量方式
	上機操作成果紀錄 

個人腦波自我分析結果

個人或小組設計作品與測試結果


	Grading
	Handling the Device and the report

Analysis of the individual brainwave

Design work



	教師網頁
	

	教學內容
	腦波自我測試與回饋系統操作知識與技術

個人腦波與潛能開發之初探

數位動態影像設計作品與腦波現象之關聯以及設計實務
	Syllabus
	Techniques of Brainwave self-detecting and biofeedback device

The primary exploration of individual brainwave and development of potentiality

The relationship between the design in Digital visual motional image and phenomena of brainwave


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

